
 
Budget och ekonomiplan 2025–2027 
 
STST 11.11.2024 § 341  
  
 
 
Beredning Ekonomidirektör Fredrik Böhme 
 
 Dagarna för behandlingen av budgeten har överenskommits enligt 

följande. 
 
 Måndag 11.11.2024 kl. 9.00 
 Måndag 18.11.2024 kl. 9.00 
 
 Riktgivande tidtabell 
 
 11.11.2024 
 

9.00–9.30 Morgonkaffe 
9.30–10.00 Lovisa stads budget 2025 och ekonomiplan 2026–2027. 

Stadsdirektörens förslag, stadsdirektör Tomas Björkroth 
10.00–10.45 Centralen för näringsliv och infrastruktur, centralens 

direktör Sari Paljakka 
10.45–11.00 Diskussion och stadsstyrelsens kommentarer 
11.00–11.45 Centralen för bildning och välfärd, centralens direktör 

Kirsi Kinnunen 
11.45–12.00 Diskussion och stadsstyrelsens kommentarer 
12.00–13.00 Lunch 
13.00–13.30 Vattenaffärsverket i Lovisa, direktör för vattenaffärsverket 

Maria Sippala 
13.30–14.00 Sammandrag av personalplanen, personalchef Thomas 

Grönholm 
14.00–15.00 Investeringsplanen, utvecklingen av lånenivån och 

totalsammandrag, ekonomidirektör Fredrik Böhme 
15.00– Övriga mötesärenden. 

 
 18.11.2024 
 

9.00–9.30 Morgonkaffe 
  9.30–12.00 Stadsstyrelsens behandling 
12.00–13.00 Lunch 
13.00–15.45 Stadsstyrelsens förslag till budget för 2025 och 

ekonomiplan 2026–2027. Fullmäktigebehandling 
11.12.2024 

15.45–16.00 Slutord, stadsstyrelsens ordförande Satu Hämäläinen 
 
 Bilaga nr 1. 

 
Föredragning Stadsdirektör Tomas Björkroth  

 
Förslag Stadsstyrelsen behandlar budgeten och ekonomiplanen för 2025–2027 i 

enlighet med den framförda tidtabellen. 
 

Behandling Budgetförslagets presentation började med stadsdirektörens presentation 
klockan 9.35–10.12. 

 



 Direktören för centralen för näringsliv och infrastruktur Sari Paljakka 
presenterade centralens budgetförslag och svarade ledamöternas frågor 
klockan 10.15–11.10. 

 
 Ekonomidirektör Fredrik Böhme var frånvarande från sammanträdet 

klockan 10.26–10.35. 
 
 Direktören för centralen för bildning och välfärd Kirsi Kinnunen 

presenterade centralens budgetförslag och svarade ledamöternas frågor 
klockan 11.13–11.52. 

 
 Mia Heijnsbroék-Wiren var frånvarande från sammanträdet klockan 11.25–

11.26. 
 
 En paus hölls klockan 12.00–13.00. 
 
 Direktören för vattenaffärsverket Maria Sippala presenterade 

vattenaffärsverkets budgetförslag och svarade ledamöternas frågor 
klockan 13.00–13.19. 

 
 En paus hölls klockan 13.21–13.28. 
 
 Personalchef Thomas Grönholm presenterade sammandraget av 

personalplanen 2025 klockan 13.29–13.54. 
 
 Ekonomidirektör Fredrik Böhme presenterade investeringsplanen och 

utvecklingen av lånenivån och svarade ledamöternas frågor 13.56–14.27.  
 
 Lotte-Marie Stenman anmälde jäv (grund: samfundsjäv) och avlägsnade 

sig från sammanträdet klockan 14.02. Lotte-Marie Stenman var 
frånvarande från sammanträdet och ärendets behandling när man 
diskuterade om bolagisering av social- och hälsovårdsfastigheter och 
återvände till sammanträdet klockan 14.40. 

 
 Otto Andersson var frånvarande från sammanträdet klockan 14.38–14.40. 
 
 Samuli Kauppi avlägsnade sig från sammanträdet klockan 14.56. 
 
Beslut Stadsstyrelsen avbröt ärendets behandling och beslutade att fortsätta 

behandlingen på sitt nästa sammanträde 18.11.2024. 
 
 
STST 18.11.2024       
493/02.02.00/2024    
 
 

Bilaga nr 6. 
 

Föredragning Stadsdirektör Tomas Björkroth  
 

Förslag Stadsstyrelsen godkänner budgeten och ekonomiplanen för 2025-2027 
med de ändringar och korrigeringar som görs under sammanträdet och 
befullmäktigar tjänsteinnehavarna att i budgetboken göra de tekniska 
korrigeringar som föranleds av de av stadsstyrelsen gjorda ändringarna 
samt att kontrollera uträkningarna. 
 

Beslut    


